
Zápis č.4/2015 z iednáníValné Hromadv MAS Mezi Hradv. z.s.

Termín a místo konání: 24.9.20L5, Nižbor, jednání zahájeno v 17:08 hod.

Přítomni: dle prezenční listiny - příloha č. 1 zápisu.

V úvodu přivítala přítomné starostka Obce Nižbor paní Kateřina Zusková.

Jednání zahájil předseda l.Zetek (dále jen předseda}, ktený pozdravil přítomné a seznámil je s tím, že

z MAS od konání poslední VH dne 23.6.2OL5 k dnešnímu dni vystoupili: lva Kinclová, Vrba- elektro
s.r.o. Trubín , Obce Březová, Bzová a Točník.

Dále konstatoval , že dnešní jednání Valné Hromady MAS Mezi Hrady, z.s. (dále jen MAS a VH) je

usnášeníschopné.

Přítomno je 45 členů z celkov,ých 60

Účast podle sektorů:

veřejný sektor 36 %, soukromý neziskov,ý sektor 31 %, podnikatelský sektor 33 %.

Účast podle zájmov,ých skupin:

Rozvoj obcí v regionu 337o, podpora rodiny mimo školu 25%, sport a tělouýchova LiYo, zemědě]ci

11%, církev 2%, podnikatelét3%

Jednání VH byla přítomna také ředitelka kanceláře MAS Mezi Hrady lva Kinclová (dále jen ředitelka},

která konstatovala, že žádný sektor ani žádná ze zájmov,ých skupin nemá více jak 49% hlasovacích
práv.

volba zapisovatele a ověřovatelů zápisu

Předseda navrhl, aby zapisovatelkou zápisu z dnešního jednání byla paní lva Kinclová, a ověřovateli
paní Kateřina Zusková a pan Petr Vlasák.

Návrh usnesení ll 41 2oL5

VH schvaluje, aby zapisovatelkou zápisu z dnešního Jednání byla paní l. Kinclová a ověřovateli
zápisu K. Zusková a P. Vlasák

Hlasování: pro 45, proti O, zdrželse 0. Usnes eníé.tl4l2015 bylo přijato.



schválení propramu

Na základě návrhu předsedy, byl doplněn navržený program . Jako první byl zařazen bod: Přijetí
nouých členů, Všechny body se tak posunuly v pořadí o +1.

Návrh usnesení 21 4|2OLS,

VH schvaluje doplněný program lednáníVH v následujícím rozsahu:

1. Přijetí nových členů.

2. Kontrola usnesení Valné hromadn konané dne 23.6.2015 .

3. Zpráva o činnosti Výkonné rady.

4. Volba členů Výkonné rady a Výběrové komise.

5. Změna stanov- návrh na změnu sídla do Hudlic.

6. Pracovní smlouva vedoucího zaměstnance SCLLD.

7. §tandardizace - změna územní působnosti.

8. lnformace o projektu spolupráce Středočeských MAS.

9. lnformace o Pro|eku Spolupráce Rakovnicko,, Křivoklátsko. Nové a tradiční".

10. Dokončení strategie.

11. Veřejnoprávní smlowa o pos§6nutí mimořádné účelové neinvestiční dotace z rozpočtu
Středočeského knje.

12. Finanční situace MAS.

13, Diskuze

14. Závěr a rekapitulace usnesení.

Hlasování: pro 45, proti 0, zdrželse 0. Usneseníč.2lal2015 bylo přiiato.

Na základě schváleného programu přistoupil předseda k projednání níže uvedených bodů:

1. Přiietí nových členů.

Kancelář MAS obdržela přihlášku paní Lubici Kotoučkové, která byla přítomna a vyzvána předsedou
ke krátkému představení se.

Návrh usnesení 3 l 41 ZOLS:

VH schvaluje přúetí paní Lubici Kotoučkové jako nového člena MAS s tičinností od 24.9.2015.

Hlasování : pro 45, proti 0, zdĚel se 0. Usneseni ě.3lal2015 bylo přijato.



2. Kontrola plnění usne.seníz VH konané dne 23.6.2015.

k tomuto bodu informovala ředitelka :

Usnesení Č.5l3l20t5 z VH dne 23.6.2OL5je splněno a mylná platba ve rnýši 7.o0o,- Kč byla vrácena.

Usnesení Č. 8|3l20t5 z VH dne 23.5.2015 všechny faktury na členské příspěvky , které vydal a
rozeslal bývalý manaŽer byly uhrazeny, jednalo se o všechny obce a několik podnikatelských
subjektŮ, následně se zjistilo , že všechny faktury sice byly vydané, ale nebyly rozeslané. Jejich
doruČení zařizuje ředitelka a přítomným byly předány dnes. Většinou jsou vydané 9.7.2ot5 a
sPlatné 9.8,2015,v rámci úspor (opakovaný tisk) se splatnosti na fakturách neopravovaly. Vyzlýváme
vŠechny Členy, kteří nemají uhrazeny členské příspěvky, a obdrželi faktury na VH a nebo je
v nejbliŽŠÍ době obdrží e-mailem, aby pokud možno uhradili neprodleně, Děkujeme.

Usnesení Č,91312075 zVH dne 23.6.2015, které se týkalo uzavření pracovního poměru lvy Kinclové
jako manažerky MAS na dobu určitou od t.7. do 30.11. 2015 bylo splněno.

3. Zpráva o činnosti Výkonné radv.

O Činnosti VR informovala ředitelka. VR se schází pravidelně každý měsíc a kromě toho, co je na
Programu dneŠního jednání VH schválila v srpnu půjčku od Petra Vlasáka, která byla poskytnuta a
Přijata usnesením VR MAS za účelem úhrady odvodů ze mzdy ředitelky, odvodů za opravenou mzdu
asistentky z období 2l2ol5 a faktury za vedení účetniďví za období 7l2oL5.

l. volba členů tlýtonné

Předseda vysvětlit momentální situaci, že ve VR zůstali pouze 3 čtenové. Výkonnou radu je potřeba
doPlnit o 2 členy, jednoho za lvu Kinclovou, která zrušila členství ke 30.6. z důvodu toho, že §e stala
zaměstnancem MAS a za Obec Březovou, kerá zruŠila své členství usnesením Zo ze dne 31.8.2015.

Dále zruŠením Členství Obce Bzová usnesením ZO ze dne 3.9. je potřeba doplnit jednoho člena
Výběrové komise.

Paní A. Nováková navrhuje za člena VR Obec Broumy, kterou zastupuje starosta p. petr Ubry a
předseda navrhuje paní Lubici Kotoučkovou.

Návrh usnesení 4/4/2015:

VH volí jako Členy Výkonné rady : Obec Broumy, kterou zastupuie starosta pan petr Ubry a paní
Lublci Kotoučkovou.

Hlasování: pro 45, proti 0, zdrželse 0. Usneseníě.alal2o15 bylo přijato.

Výběrovou komisi navrhl pan Milan Anýž doplnit o Obec Trubín, kterou zastupuje starostka paní
Alena Nováková. DalŠÍ členové jsou: TJ Čechie Nový Jáchymov, Přátelé podkozí z.s., obec Hudlice,
ŘÍmskokatolická farnost Úhonice, Mikroregion Hudlicko, Lukáš Bradáček ak. malíř.

Návrh usnesení 5 l a|20l5:

VH volí výběrovou komisi ve složení: Obec Trubín zastupená Alenou Novákovou, obec Hudtice
zastupená Pavlem Hubeným, Přátelé,Podkozí z.s. zastoupený Kateřinou polačkovou Husovou, TJ
Čechie Nový Jáchymov zastoupená Zojou Spurnou, Římskokatotická farnost úhonice, zastoupená
pavlem kodrasem a Lukáš grádáčel ak. matř.

Hlasování zpro 4, proti 0, zdrže! se 1. Usneseníč.s|al2015 bylo přijato.



§. Změna stanov- návrh na změnu sídla do Hudlic.

Vzhledem ke komplikacím s doručováním pošty mezi sídlem a kanceláří navrhla VR prostřednictvím
předsedy změnu sídla MAS na adresu: Hudlice, Jungmannova 355 .

Dále předseda navrhuje změnu ve §tanovách v článku V bod 2 zrušit počátek věty ,,Žádn,1 člen
orgánu"....,

Návrh usnesení 6 l 41 2OL5,

VH schvaluie změnu sídla MAS na adresu: Jungamannova 355, 267 03 Hud|lce a ruší ve stávajících
Stanovách v čtánku V, bod 2 začátek věty cltuji: , ŽádnÝ čten orgánuo a zároveň ukládá ředitelce

$o změny zapracovat do nových §tanov, které jsou nedílnou součástí tohoto ápisu iako příloha č.

2 a tímto zároveň VH ruší §tanotry schválené 23.6.2015.

Hlasování : pro 4ll, proti O zdrřel se 1. Usneseni í 6lal2015 bylo přijato.

Dále pak ředitelka navrhla sloučit 2 zájmové skupiny a to: podpora rodiny mimo školu + sport a

tělornýchova v 1 zájmovou skupinu pod sloučeným názvem ,,Volnočasové aktivity" a tím bude mít
MAS celkem 5 zájmových skupin: Rozvoj obcí v regionu , Volnočasové aktivity, Zemědělci, Církve a
podnikatele.

Návrh usnesení 7/4/2015:

VH schvaluje sloučení dvou zájmových skupin a to: podpora rodiny mimo školu a sport a
tělovýchova v jednu záimovou skupinu s názvem: Volnočasové aktfuity.

Hlasování : pro 45, proti 0, zdržel se 1. Usnesenlé.7l4l2015 bylo přijato.

6. Pracovní smlouva vedoucího zaměstnance §CLLD.

Ředitelka informovala o tom, že pracovní smlouva vedoucího SCLLD je součástí pracovní smlouvy
ředitelky MAS na 0,9 úvazku a jako ředitelka a manažerka MAS je na 0,1 úvazku.

7. §tandardizace - změna územní oůsobno§ti.

Ředitelka informovala o tom, že dne 31.7.2015 jsme požádali o prodloužení termínu doplnění žádosti
standardizace do 30.9.2015. Přičemž vláda suým usnesením prodloužila tento termín až do
30.11.2015.

Vzhledem ktomu, že z naší MASvystoupily3obce a 2 ztoho zastávaly ifunkcevorgánech MAS je
potřeba předělat celou žádost o standardizaci včetně změny územní působnosti. V MAS zůstává
územní působnost 20 obcí.

Výkonná rada vyzývá ostatní členy, keří ještě uvažuií o ukončení členswí v MAS, aby tento áměr
sdělili neprodleně kancelářl MAS neipozdě|i do 15.10.2015 tak, abychom mohli uzavřít žádost o
standardizaci a mohla se dokončit §trategie.lakákoliv další změna v tom, že někdo zruší člensilí
nese komplikace, administratfuní náročnost a v případě strate$e i finanční náklady. Pokud někdo
zruší členství po uvedeném datu, ponese případné vwolané finanční náklady na změnu dokumentů
MAs.



8. lnformacF o proielcJu spoluoráce §tředďeslďch MAS.

Ředitelka sdělila, že probíhá kontrola SZ|F a projekt vykazuje někotik chyb ve výpočtu mezd za období
2-512015 jak u b,ývalého manažera, tak jeho asistentky. Chyby se postupně odstraňují
prostředniďvím pí. účetní. V žádosti o proplacení bylo požádáno o částku 336.846,-Kč, Jedná se o
mzdy za LIlzOt  - 5/2015 a služby (vedení účetniďví) za stejné období ve výši 90% měsíční
fakturace.

Úvěr byl sjednán na částku 5O0.0(n -Kč dne 9.6.2015, čerpán byt do 30.6.2015 ve výši 338.846,-Kč a
splatný je do 31.12.2015.

9. lnformace o Proiektu §polupráce Rakovnicko .. Křivqklátsko. Nové a tradiční".

Ředitelka informovala přítomné o tom, že projekt je zkontrolován, ale zatím neproplacen, jelikož byl
medializován v souvislosti s MAS Rakovnicko a ta zatím není úptně vyřešena. Čeká se na Wjádření
komise SZIF. Na začátku kontroly dne 13.7.2015 jsme obdrželi seznam 15 bodů nedoložených nebo
jen částečně doložených dokladů a bylijsme vyzváni k nápravě v termínu do 31.8.2015. Projekt je

kompletně doložen a fyzicky zkontrolován i centrálou SZ]F.

Úvěr byl čerpán od 20.3.2014 do 31.5.2015, stav úvěrového účtu k 31.8.2015 je 1.602.540,- Kč.

Splatnost je do 31.12.2015. K proplacení je schválená soupiska s částkou 1.540.631,-Kč.

10. Dokončení stratepie.

Za účelem dokončení Strategie naší MAS jsme kontaktovali zpracovatele základní verze Strategie,
která byla dokončena k 31.12.2014, pana lng. Jiřího Trnku, který přijal naše pozvání na jednání VH a
seznámil přítomné se stávajícím stavem Strategie a s tím, co bude ještě všechno potřeba do Strategie
zapracovat.

Od společnosti Veleron s.r.o,, jejíž nabídka byla vyhodnocena jako nejuýhodnější z několika dalších
nabídek, jsme obdrželi návrh smlouvy o dílo, kde v předmětu díla je dokončit Strategii v rozsahu dle
metodiky MMR tak, aby byla nejpozději do 30.11.2015 MMR přijata ke schválení. Cena je 80.000,-Kč,
která bude uhrazena ve dvou částkách 75% po odevzdání Strategie ke schválení v MAS a 25% po

obdržení souhlasného stanovi§ka z MMR.

Návrh smlouvy je nedí]nou součástí tohoto zápisu jako příloha č. 3.

VR apeluje na všechny členy, aby na vyzvání zpracovatele §trategie poskytli maximální součinnost
při dokončení §trategie, jelikož termín na dokončení je velice krátký. Většina MAS své Strategie
aktualizovala průběžně během celého roku tak, jak byly schvalovány potřebné dokumenty, zejména
programové rámce jednotliv,ých ministerstev.

Návrh usnesení č. 8/4/2015

VH vybírá a schvaluje uzavření Smlouvy o dílo se společností Veleron s.r.o. na

dokončení Strategie MA§ za cenu 80.000,-Kč bez DPH (společnost není plátcem DPH}

Hlasování: pro 45, proti 0, 
'držel 

se 0. Usnesení8l4l20l5 bylo přijato.



11. Veřeinoprávní sqrlouva o poskvtnfií mimořádné ÚČelové neinvestiění dotace z rozpoČtu

§tředočeského kriie.

Viz. Příloha č. 5 tohoto zápisu.

Smlouva se týká dotace na dokončení Strategie MAS, v našem případě se jedná o 58.297,-KČ s

termínem dokončení Strategie do 30.11.2015.

Návrh usnesení ě. 9 l 41 2OLS

VH schvaluje přúetí dotace a uzavření Veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí mimořádné ÚČelové

neinvestiční dotace z rozpočtu Středočeského kraje na částku 58.297,-Kč.Tady bych jen uvítala slovo

přijetí jako že schvalujeme přijetí dotace...

Hlasování: pro 45, proti0, zdrželse 0. Usneseni9lalz0t5 bylo přijato.

12. Finanční situace MA§.

Stav na ZBÚ, disponibilní zůstatek k 31.8.2015 je 7.505,04 Kč

Ředitelka předložila přítomným zpracovanou tabulku dluhů k 31.8.2015 a předpokládaných nákladŮ

MAS ještě do 31.12.2015 s tím, že se ještě doplnil rozdíl Částky za dokonČení Strategie a dotace od

kraje ve vÝši 2L.7O3,_Kč a potřebné finance celkem tak vzrostly na 209.695,40 Kč.

Místopředsedkyně pí. Kateřina Zusková navrhla tento dluh sanovat zrnýšenými Členskými příspěvky o

15,_Kč na 1 obyvatele pouze u obcía to na celkov,ých 20,-Kč na 1 obyvatele za rok 2015.

Což se dká těchto obcí:

Broumy, červený Úlezd, Hředle, Hudlice, Hýskov, Chrustenice, Kublov, NenaČovice, NiŽbor, Nový

Jáchymov, otročiněves, Ptice, §várov, Svatá, Trubín, Trubská, Úhonice, YráŽa Železná.

Návrh usnesení č. t:0l al20ti :

VH schvaluje navýšení členských příspěvků na r. 2015 u obcí, které jsou členy k 24.9.2015 o 15 KČ

na jednoho obyvatele, celkem tedy 2O-Kč na 1 obyvatele za r. 2015, splatný do 30.11.2O15.

H|asování : Pro 45, proti 0, zdržel se 0 Usneseni LOlal}OLS bylo přijato.

13. Diskuze

V tomto bodě nebyla vedená žádná diskuse, všechny diskusní příspěvky probíhaly u jednotlivých

bodů programu.

PřĚtí jednáníVH bude 26.It,2O15, místo a čas budou upřesněny.

Zapsala dne 1.10.2015 : lva Kinclová

ověřovatelé:

petr vlasák

kateřina zusková /Wfu,


